

THE DARK KNIGHT

TRILOGY

CATWOMAN

MMS627 1/6TH COLLECTIBLE FIGURE

INSTRUCTION SHEET

A. NIGHT-VIEW GOGGLES / ゴーグルについて / 夜视镜

FINISH

The night-view goggles can be raised as shown. The indicated part of the strap is non-detachable. Do not try to take it off; otherwise it will be damaged.
ゴーグルは、画像のように頭上へ上げることができます。 ゴーグルのストラップの着脱はできません。破損する恐れがありますので、無理に取り外そうとしないでください。
夜视镜可按图示抬起。图示的位置不能拆开，否则配件会损坏。

IMPORTANT / ご注意 / 重要

A. Do not try to pull, rub or comb the fabric hair; otherwise, the figure may get damaged.
破損、または質感を損ねる恐れがありますので、ヘアをくしで梳かしたり、引っ張る、擦るなどしないでください。
请避免拉扯或试图整理仿真纤维髮，否则人偶会损坏。

B. Do not expose the figure to direct sunlight for extended amount of time; otherwise, the figure may get damaged.
製品は、直射日光の当たる場所、温度差の大きい場所、高温多湿の場所に置かないでください。変色や変形の原因となる恐れがあります。
请勿将人偶长时间放在阳光下，否则人偶会损坏和变色。

C. Don't rub or wipe the body with thinner, benzene, alcohol or any corrosive materials which could damage the body.
ペンジンやシンナー、アルコールなど揮発性の高い液体を使用すると、変色や変形の原因となりますので絶対におやめください。
不要用稀释剂，苯，酒精或任何可能损坏身体的腐蚀性物质擦拭人偶，否则人偶会损坏。

Please keep this instruction sheet for future reference, since it contains important information.
取扱説明書は、ご使用時にいつでもお読みいただけるよう大切に保管してください。
说明书含有重要信息，请保留，以便将来查阅。

THE DARK KNIGHT RISES and all related characters and elements © & ™ DC and Warner Bros. Entertainment Inc. WB SHIELD: TM & © WB 12/11

© 2023 Hot Toys Limited. All Rights Reserved.
www.hottoys.jp www.hottoys.hk

B. ARM MOVEMENT / 腕部の可動について / 手部活动

Arms can move in the angles and directions as indicated.
腕部は、画像の可動範囲内で動かすことができます。
手臂可向图示方向及角度活动。

C. ARM MOVEMENT / 腕部の可動について / 手部活动

Arms can be raised sideways up to 80°.
腕部は、矢印の方向へ約80度まで動かすことができます。
手臂可向两侧举起80°。

Forearms can be raised up to 90°.
肘部は、矢印の方向へ約90度まで動かすことができます。
前臂可向上举起90°。

D. LEG MOVEMENT / 脚部の可動について / 腿部活动

Legs, knees and ankles can move in the direction and range as shown.
脚部は、画像の可動範囲内で動かすことができます。
脚及膝盖部分可向图示方向及角度活动。

E. INTERCHANGEABLE HANDS / 差し替え用ハンドパーツについて / 可替换手掌

FINISH

Use the indicated hand to hold the pistol and batman cowl.
画像のハンドパーツを使用し、ピストルやバットマンのマスクを持たせてください。
用指定手掌握枪或拿着蝙蝠侠面罩。

F. INTERCHANGEABLE HANDS / 差し替え用ハンドパーツについて / 可替换手掌

Hold the handlebar of the Bat-pod with the indicated hands. Product does not include the 1/6th scale Bat-Pod collectible (MMS591).
バットボッドへ搭乗させる際は、画像のハンドパーツを使用し、ハンドルを持たせてください。MMS591バットボッド(2.0版)は別売りです。
用指定手掌握住 Bat-pod の手把。本产品不包含蝙蝠摩托车(MMS591)。

G. FIGURE STAND / ジオラマ台座について / 组装地台

I

II

Following the indicated sequence, attach the accessories to the figure base.
画像の順番に沿って、ジオラマ台座を組み立ててください。
按图示的顺序把组件安装到地台上。

H. FIGURE STAND / ジオラマ台座について / 组装地台

III

Figure base can be raised as shown or placed on the city sewer diorama.
ジオラマ台座の脚は、画像のように伸縮させることができます。画像を参考に、ジオラマ台座の脚を下水道のパーツへ取り付けてください。
地台可按图示升起或安装在城市下水道情景配件上。

I. FIGURE STAND / ジオラマ台座について / 组装地台

IV

V

FINISH

Attach the chains to the hooks at the backside of the backdrop.
画像を参考に、付属のチェーンをジオラマ台座背面のフックへ引っ掛けてください。
将铁链连接到背景牌後面。

Complete as shown.
完成です。
完成。

IMPORTANT / ご注意 / 重要

Do not wet fabric hair. Do not use conditioner, gel or hair product on fabric hair. Do not heat styling fabric hair. Otherwise, the dye color on fabric hair may be discolored, and the face sculpt will get damaged due to color dye transfer.
本製品の髪の毛を濡らしたり、スタイリング剤(コンディショナーやジェルなど)を使用しないでください。また、ドライヤーやコテなどで熱を加えないでください。特殊な技法で染色されているため、色落ちや変色、ヘッドパーツやボディーへ色移りする恐れがあります。
纤维发不可湿水。不可于纤维发上使用发乳，塑发剂或发型用品。不要高温加热纤维发来塑发型。否则纤维发上的染色剂可能会脱色，染至人偶脸部，导致损坏头雕。

IMPORTANT / ご注意 / 重要

Goggles are an integral part of figure's design. Do not remove the goggles; otherwise it could disrupt the appearance and arrangement of the fabric hair.
ゴーグルは取り外さないでください。無理に行なうと、髪の毛の質感を損ねたり、セットが崩れて外観を損なう恐れがあります。
夜视镜是这个产品设计的重点之一，请勿摘下夜视镜，否则可能会影响人偶发型外观或破坏仿真纤维发的排列。